
Stockholm 15/5 - 2019 

Önskemål om klocka på Liljeholmstorget 

Vi som bor i stadsdelen och nyttjar Liljeholmstorget mycket har ett önskemål om att få en 
klocka i mitten av torget som man kan se från fyra håll. Många åker den lilla bussen 907 och 
den går bara en gång per timme. Vi som åker den bussen är många äldre människor och det är 
viktigt för oss att passa den tiden. Det är även yngre som saknar en klocka på torget. 
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